

Règlement sur les activités
professionnelles qui peuvent être
exercées par des personnes autres que
des géologues

Code des professions
(chapitre C-26, a. 94, par. h)

1. La personne qui effectue un stage visé au paragraphe 3° de l'article 1 du *Règlement sur les conditions et modalités de délivrance des permis de l'Ordre des géologues du Québec* (chapitre G-1.01, r. 3.001.01) peut exercer toutes les activités professionnelles que peuvent exercer les géologues à condition qu'elle les exerce sous la supervision et la responsabilité du maître de stage et dans le respect des normes réglementaires applicables aux géologues relatives à la déontologie ainsi qu'à la tenue des dossiers et des cabinets de consultation.

2. Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} septembre 2014.

Regulation respecting the professional
activities that may be engaged in by
persons other than geologists

Professional Code
(chapter C-26, s. 94, par. h)

1. A person engaged in a period of professional training referred to in paragraph 3 of section 1 of the *Regulation respecting the conditions and procedures for the issuance of permits by the Ordre des géologues du Québec* (chapter G-1.01, r. 3.001.01) may engage in all the professional activities that geologists may engage in, provided that the activities are engaged in under the supervision and responsibility of a tutor, and in keeping with the regulatory standards that apply to geologists relating to ethics and the keeping of records and consulting rooms.

2. This Regulation comes into force on 1 September 2014.